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Pogovor

Na junijski seji so občinski svetniki obrav-
navali osnutek odredbe o javnih parkirnih 
površinah, kjer se bo plačevala parkirnina. 
Zakaj se je občina odločila za uvedbo par-
kirnin?

»Na občini razmišljamo predvsem o uvedbi 
reda na javnih parkiriščih in ne o pridobivanju 
sredstev s parkirninami. Naš namen torej ni 
služenje denarja, ampak parkiranje na javnih 
parkirnih površinah urediti tako, da bodo te 
čim bolj služile svojemu namenu. Pojavil se je 
namreč problem, da nekateri uporabniki vozil z 
njimi ves dan zasedajo javne parkirne prostore, 
ki so v osnovi namenjeni prehodnim uporabni-
kom. Pobuda za spremembo parkirnega režima 
v središču Šenčurja je prišla s strani občanov, 
pa tudi na občini smo že ugotavljali, da je nekaj 
na tem področju treba storiti. Predvsem gre za 
parkirna mesta v središču Šenčurja, ob Gasilski 
cesti in pred pokopališčem. Pred pokopališčem 
se celo dogaja, da lep del parkirišča zasedajo 
tuji avtobusi, ki tam stojijo tudi po več dni in 
zasedajo pet parkirnih mest hkrati. Tudi par-
kirišče ob Gasilski cesti je vsak dan polno, saj 
se tja zjutraj vozniki od vsepovsod, ne samo iz 
domače občine, pripeljejo z več avtomobili, se 
presedejo in naprej odpeljejo z enim avtomobi-
lom. Njihova vozila pa nato do poznega popol-

dneva zasedajo parkirišče. Nov parkirni režim 
naj bi tako veljal praviloma na delovne dni od 
6. do 17. ure. Seveda bo tudi v tem času možno 
brezplačno parkirati, le da v omejenem času – 
recimo za uro ali največ do dveh.«

Pa bodo Šenčurjani pozdravili tako rešitev? 
Nenazadnje gre za prvi primer uvajanja par-
kirnine na območju občine Šenčur …

»Res se bo prvič zgodilo, da bo parkiranje na 
območju Šenčurja urejeno na ta način. Mislim 
pa, da bodo Šenčurjani z uvedbo novega par-
kirnega režima zadovoljni, ker bo z njim nastal 
red na parkiriščih, občasno parkiranje pa bo še 
vedno brezplačno. Sicer pa je na ta način ure-
jeno parkiranje povsod po svetu in tudi na ta 
način gremo naprej. Ko že rečeno, predvidoma 
večina omejitev ne bo veljala za konec tedna in 
praznike.«

Boste parkirnino uvedli tudi na parkirišču 
ob šoli oziroma v športnem parku? 

»Pri dvorani zaenkrat parkirnega režima ne 
bomo spreminjali, se bo pa čez čas pokazalo, 
ali bodo spremembe potrebne tudi tam. O njih 
bi bilo smiselno razmišljati, če bi se zaradi no-
vega režima v središču Šenčurja bistveno po-
večal pritisk na parkirišča pri športni dvorani 
oziroma OŠ Šenčur. Treba pa se je zavedati, da 
ob dvorani obstaja tudi prometna povezava z 
vrtcem, zato tamkajšnjega parkirišča že zato 
ne moremo v celoti zapreti.«

Na zadnji seji so svetniki obravnavali tudi 
manjšo širitev Obrtno-podjetniške cone 
Šenčur …

»Gre za jugozahodni del obstoječe cone, ki 
se bo na novo uredil. Z Občinskim podrob-
nim prostorskim načrtom bomo zaokrožili 
nezazidljive zajede v coni, da bodo tamkajšnja 
zemljišča bolj uporabna za gradnjo. Lokacija 
naše cone je tudi v teh kriznim časih še vedno 
bolj zanimiva kot marsikatera druga cona, zato 
interes med investitorji za šenčursko cono še 
vedno obstaja.« 

V aprilskem pogovoru za Jurij ste napo-
vedali skorajšnji sestanek z Gregorjem Fi-
ckom, direktorjem Direkcije RS za ceste, na 

temo krožišča ob obrtno-poslovni coni. Kaj 
ste izvedeli? 

»Ugotovili smo, da je treba nekaj stvari še ure-
diti. Res pa je tudi, da so me obvestili z Direkci-
je za razvoj investicij, da ta trenutek v državnem 
proračunu ni razpoložljivih sredstev za nobeno 
tovrstno investicijo in da je treba počakati na 
morebitno spremembo. Sva pa se aprila z go-
spodom Fickom dogovorila, da se do sredine 
leta še enkrat sestaneva, da ugotoviva, kaj lahko 
kdo naredi, da projekt ne bi povsem zastal. Tudi 
za cesto Britof-Hotemaže se na prošnjo Družbe 
za razvoj investicij večkrat sestanemo skupaj s 
tistimi lastniki, ki imajo določene zahteve in 
potrebe, ki jih želijo rešiti pred podpisom ku-
pne pogodbe. Ta čas torej predvsem pomagamo 
pri reševanju teh vprašanj. Denarja za začetek 
gradnje ceste žal ni na razpolago, a tudi realno 
ni pričakovati, da bi se dela pričela pred pri-
dobitvijo vseh dovoljenj, kar pa letos tudi ni 
izvedljivo.« 

Ste uspeli pridobiti državna sredstva za ob-
novo Blagneče hiše?

»Čakamo odgovor na našo prijavo.«
Kdaj se bo vendarle začela dograditev 

doma vaščanov v Hotemažah?
»Še vedno čakamo na izdajo gradbenega do-

voljenja za dograditev in obenem legalizacijo 
doma. Postopek se iz različnih vzrokov vleče 
nenormalno dolgo, računamo pa, da bo naj-
kasneje do konca poletja gradbeno dovoljenje 
končno pridobljeno in bodo tako dela lahko 
stekla, saj je izvajalec del že izbran. 

Naj se dotaknem še nekaterih drugih občin-
skih investicij. Računamo, da bomo z obnovo 
ceste Visoko-Šenčur, če bomo seveda pridobi-
li vsa potrebna soglasja od lastnikov meječih 
zem ljišč, začeli čim prej, to je še pred končano 
gradnjo kanalizacije na Visokem. Na ta način 
bomo skrajšali čas zapore te ceste, ki je prav 
zaradi gradnje visoške kanalizacije že nekaj 
časa zaprta. Sicer pa je skrajni rok za dokon-
čanje kanalizacije na Visokem konec avgusta, 
ko mora biti gradnja v celoti dokončana. Po iz-
gradnji kanalizacije sledi tehnični pregled in po 
odpravi morebitnih pomanjkljivosti, pridobitev 
uporabnega dovoljenja. Končni obračun bo 
osnova za določitev dodatnega komunalnega 
prispevka občanom na področju novozgrajene 
kanalizacije. Računamo, da bodo priklopi na 
novo kanalizacijsko omrežje možni že v letoš-
njem letu. Kar se tiče ceste Visoko-Šenčur, je 
bil končan izbirni postopek med ponudniki in 
izbran tudi izvajalec del. Med poletnimi poči-
tnicami bomo tudi pri šolah izvedli nekaj del. 
Na podružnični šoli Olševek bomo tako obno-
vili celotno ostrešje in zamenjali kritino, pri 
šoli v Voklem pa bomo poskrbeli za obnovo 
ograje pred vhodom.

Za konec želim vsem občankam in občanom 
prijetne počitniške dni in da bi si nabrali veliko 
novih moči za uresničitev vseh nalog, ki nas še 
čakajo v drugi polovici leta.«

Simon Šubic

Na javnih parkiriščih je potreben red
Na občini razmišljamo o uvedbi reda na javnih parkiriščih, da bi ta čim bolj služila svojemu namenu, 

pravi župan Miro Kozelj.

Miro Kozelj
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Na naslovnici: Gasilsko tekmovanje v Šenčurju
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JU RIJ (ISSN 1408-1350) je pri lo ga Go renj ske ga gla sa za 
ob či no Šen čur. Pri lo go pri prav lja Go renj ski glas, od go vor-
na ured ni ca Ma ri ja Volč jak, ured nik pri lo ge Si mon Šu bic, 
fo to gra fi ja Go renj ski glas. Oglas no tr že nje Mir jam Pav lič, 
031/698-627. Pri pra va za tisk Go renj ski glas, d.o.o., tisk: 
Ti skar na Lit te ra pic ta, d. o. o.. Ju rij šte vil ka 2 je pri lo ga 
54. šte vil ke Go renj ske ga gla sa, 6. julija 2012, do bi jo pa 
jo vsa go spo dinj stva v ob či ni Šen čur brez plač no. Nakla-
da: 2.850 izvodov.

OBČINA ŠENČUR, KRANJSKA C. 11, ŠENČUR
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Občina

Otroško igrišče na Miljah
Občini Šenčur je uspelo pridobiti evropska 

sredstva za sofinanciranje postavitve otroške-
ga igrišča na Miljah, ki bo urejeno na zemljišču 
nasproti Lipice. Trenutno poteka odkup zemlji-
šča, na podlagi predhodne predpogodbe. Izva-
jalec del je izbran, površina bo 500 kvadratnih 
metrov, ureditev pa bo končana predvidoma 
konec julija. 

Kanalizacija na severnem delu 
občine

Za primarne kanale fekalne kanalizacije na 
severnem delu občine Šenčur še vedno poteka 
postopek za pridobitev evropskih kohezijskih 
sredstev. Po besedah Aleša Puharja, vodje od-
delka za prostorsko in komunalno dejavnost, je 
vloga v zaključni fazi usklajevanja s pristojnim 
ministrstvom, tako da pričakujejo pozitiv-
no odločbo, ker je investicija tudi usklajena z 
evropsko delovno komisijo Jaspers. Omenjena 
kanalizacija je sicer del skupne vloge občin 
Kranj, Naklo in Šenčur v okviru projekta Gor-
ki. Prav tako še vedno potekajo druge aktivnosti 
(razpis, nadzor), tako da bodo lahko po preje-
mu odločbe z deli tudi začeli. Vrednost šen-
čurskega dela investicije je 2,5 milijona evrov. 
Za sekundarno kanalizacijo v naseljih Luže in 
Visoko (del) pa občina trenutno priprav lja vso 
potrebno dokumentacijo za pridobitev evrop-
skih strukturnih sredstev. Vrednost te operacije 
bo 965 tisoč evrov. Prav tako je v zaključni fazi 
izdelava projektne dokumentacije za rekon-
strukcijo ceste Olševek-Tupaliče. 

Obnova hišniškega stanovanja 
Konec lanskega leta je občina začela z obnovo 

hišniškega stanovanja v Domu krajanov Šen-
čur, ki je bila končana v tem tednu. Stanova-
nje je veliko 56 kvadratnih metrov. »Izvedena 
je bila kompletna obnova in sanacija, položeni 
novi tlaki, vgrajena so bila nova okna, izvedena 
je bila tudi obnova sten ter strojnih in elektro 
instalacij. Tudi kopalnica je nova z vso pri-
padajočo opremo, nova je kuhinja, tako da je 
stanovanje res lepo urejeno,« je pojasnil Puhar. 

Sočasno so obnovili tudi sanitarije za odrom ter 
prostor za nastopajoče in v pritličju prostor za 
KS Šenčur. Vgradili so tudi nova okna in police 
na zahodni strani objekta.

Mrliške vežice v Šenčurju
Končana je gradnja nadstreška pri poslovil-

nem objektu na šenčurskem pokopališču ter 
obnova in ureditev dostopnih poti in okolice pri 
vežicah. V vežicah je postavljena nova kuhinja, 
izvedena so bila tudi slikopleskarska dela fasa-
de in notranjih prostorov. Pri vežicah je posta-
vljen tudi videonadzorni sistem, ker se v okolici 
objekta dogaja vandalizem ter ostale stvari, ki v 
ta prostor ne sodijo. Ob tem občina poziva vse 
obiskovalce, da na pokopališču ne sprehajajo 
domačih živali oziroma naj za njimi pospravijo 
ter se s kolesi, motorji ne vozijo po pokopališču. 
Glede na vgrajen videonadzorni sistem bodo zo-
per kršitelje primorani ustrezno ukrepati. 

Rekonstrukcije cest  
v letošnjem letu

V letošnjem proračunu so zagotovljena sred-
stva za izvedbo rekonstrukcij lokalnih cest 
Šenčur-Visoko, Voklo-Voglje in Trboje-občin-
ska meja. Izbor izvajalca je že zaključen, po-

godba je bila podpisana v ponedeljek, dela pa se 
bodo začela v roku 10 dni. Na vseh treh odsekih 
so pred naselji predvideni otoki za umirjanje 
prometa, od Šenčurja proti Visokem bo urejena 
tudi kolesarska steza, med Vogljami in Voklim 
pa pločnik. Trenutno je še nekaj lastnikov, s 
katerimi še usklajujejo pridobitev ustreznih 
soglasij, tako da jih občina poziva in pričakuje, 
da bodo s svojim podpisom omogočili nemote-
no izvedbo del. Skupna vrednost načrtovanih 
del znaša skoraj milijon evrov. 

Podružnična šola Olševek
Na podružnični šoli Olševek se izvaja obnova 

strehe, ki je bila potrebna zaradi dotrajanosti 
in zamakanja na nekaterih mestih. Dela bodo 
končana v začetku avgusta. Vrednost del je do-
brih 30 tisoč evrov. 

Občinska stavba
Tudi stavba občine v Šenčurju bo letos dobila 

novo preobleko in lepši videz. Obnovili bodo 
streho in fasado ter tako končali sanacijo in ob-
novo objekta, ki po fazah poteka že nekaj let. 
V kletnih prostorih so lani uredili prostore in 
namestili opremo za potrebe arhiva. Trenutno 
poteka digitalizacija in urejanje dokumentov.

Simon Šubic

Pregled letošnjih investicij
Potek nekaterih investicij je v pogovoru predstavil župan Miro Kozelj, druge pa predstavljamo 

v tem prispevku.

ODDAJA TRŽNEGA NAJEMNEGA STANOVANJA V NAJEM

Obveščamo vas, da je na spletni strani Občine Šenčur http.//
www.sencur.si do 14. julija 2012 objavljen javni razpis za oddajo 
tržnega stanovanja, v prvem nadstropju Doma krajanov Šenčur, 
Kranjska cesta 2, Šenčur, v izmeri 56,2 m2.

Stanovanje je popolnoma obnovljeno, delno opremljeno, vseljivo 
julija 2012 in se oddaja za dobo enega leta z možnostjo podaljšanja 
pogodbe. Izhodiščna profitna najemnina znaša 300 EUR. 

Pri oddaji stanovanja v najem bodo imeli prednost interesenti, ki 
bodo pripravljeni opravljati hišniška dela v Domu krajanov Šenčur, 

ponudili višjo najemnino ter imajo daljše bivanje na območju Obči-
ne Šenčur.
Celotno besedilo razpisa in obrazec vloge je objavljeno na spletni 
strani Občine Šenčur, www.sencur.si ter na oglasni deski Občine 
Šenčur. 
Podrobnejše informacije so interesentom na voljo na Občini Šen-
čur, na tel. 2519-102. Ogled stanovanja, ki je predmet oddaje, je 
možen po predhodnem dogovoru.

 Župan Občine Šenčur 
 Miro Kozelj 

Hišniško stanovanje v Domu krajanov Šenčur je bilo v celoti obnovljeno. 
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Krajevni urad poleti zaprt
Iz Upravne enote Kranj so sporočili, da je Krajevni urad Šenčur 

od 1. julija do 31. avgusta zaprt. V tem času lahko koristite storitve 
upravne enote v Kranju, ob četrtkih pa tudi krajevnega urada Cer-
klje. Krajevni urad v Šenčurju sicer obratuje ob sredah med 8. in 12. 
uro ter med 13. in 17. uro. S. Š.

Tudi letošnja osrednja občinska proslava ob 
dnevu državnosti je 24. junija potekala v Vo-
gljah. Pred proslavo je v cerkvi sv. Simona in 
Juda slovesno mašo za domovino daroval voja-
ški vikar Jože Plut, po proslavi pa je sledila že 
tradicionalna pogostitev s krofi. 

Osrednji govornik na proslavi je bil evropski 
poslanec in predsedniški kandidat Milan Zver. 
Poudaril je, da smo se Slovenci kot narod ohra-
nili zaradi vere, pa tudi zaradi lastnega jezika 
in skrbi za svojo kulturo, česar se je zavedal že 
Primož Trubar, ki je dejal, da k vsaki fari sodi 

tudi šola. »Včasih je bilo treba prijeti tudi za 
meč, da nam je uspelo ohraniti svojo kulturo in 
se nam je uspelo ohraniti kot narod. Tudi pred 
21 leti je bilo tako. Marsikdo skuša danes pove-
dati, da smo vse, kar smo dobili – demokracijo 
in osamosvojitev, uvozili. Vendar ni bilo tako. 
Vse, kar smo si zaslužili, smo si sami ustvarili. 
Imeli pa smo zgodovinsko srečo, da smo imeli 
velike pomembne može na pravih mestih v pre-
lomu devetdesetih let,« je izpostavil osrednji 
govornik in se ob tej priložnosti poklonil vsem 
žrtvam vojne in tedanjim državnim voditeljem. 

V kulturnem programu so nastopili Cerkveni 
mešani pevski zbor Vse za Jurja - Kud Utrip 
Šenčur, inštrumentalna skupina Distorzija in 
Pihalni orkester občine Šenčur. Kot gostje so 
nastopili vokalisti Tria Quartet.

Simon Šubic

Ohranili so nas vera, jezik in kultura
Tako je na osrednji občinski proslavi ob dnevu državnosti poudaril slavnostni govornik Milan Zver.

Računovodstvo 
urekar dragica s.p.

Voklo 74A, 4208 Šenčur
Tel. 259 54 80,  
ali 040/337 707
Faks 259 54 81

Pooblaščenismozanaslednjevrstekritin:
TRIMOTREBNJE,BRAMAC,TONDACH,SALONIT,RAVNESTREHE-

SARNAFIL,TEGOLA,OKNAVELUX,DECRA,GERARD

Poslovna cona A 55, 4208 Šen čur
tel.: 04/25 15 900,  
fax: 04/25 15 901

e-pošta: stre ha.ku har@siol.net
gsm: 041/614 105

KROVSTVO
TESARSTVO
KLEPARSTVO

KROVSTVO
TESARSTVO
KLEPARSTVO

Letos je osrednji govor pripadel evroposlancu Milanu 
Zveru. 

Kot gostje so nastopili vokalisti Tria Quartet.

Šenčurski svetniki pomagali mlademu Timu
Občinski svetniki Občine Šenčur so se maja odzvali prošnji Rde-
čega križa Kranj, ki je zbiral denarno pomoč za 15-letnega Tima 
Vodnika s Prebačevega za nakup prilagojenega kombija in klanči-
ne za invalidski voziček. Poklonili so mu vsak po polovico sejnine 
oziroma približno petdeset evrov, enak znesek pa je prispeval tudi 
predsednik nadzornega odbora. Nekaj denarja je prispevala tudi 
občina. Tim boleha za spastično cerebralno paralizo, epilepsijo in 
celiakijo. Prihodnje leto bo šolanje nadaljeval na srednji šoli zavo-
da CIRIUS Kamnik v programu računalništva. S. Š.
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Čisto okolje

Biološki odpadki predstavljajo velik del nastalih 
gospodinjskih odpadkov. Z ločenim zbiranjem 
bioloških odpadkov preprečimo, da ne končajo 
na odlagališčih, kjer so vir nastajanja toplogre
dnih plinov. Biološke odpadke moramo vrniti v 
nadaljnjo uporabo. To lahko storimo na dva na
čina, in sicer, da svoje biološke odpadke sami 
kompostiramo, ali jih odlagamo v rjavi zabojnik 
za biološke odpadke. V zabojniku odložene od
padke odpeljemo predelovalcem.

Pri odlaganju bioloških odpadkov v zaboj-
nike za biološke odpadke moramo paziti, 
da jih nikoli ne odložimo v plastični vrečki. S 
tem namreč onemogočimo nadaljnjo predelavo 
odpadkov. 

Uporabiti moramo vrečke iz biološko raz-
gradljivih materialov. Biološke odpadke 
lahko odložimo tudi zavite v časopisni papir 
ali v papirnati vrečki.

Odsvetujemo neposredno odlaganje bioloških 
odpadkov v zabojnike za biološke odpadke. V 
času nizkih temperatur ti odpadki zmrznejo in se 
sprimejo z zabojnikom, kar posledično predstav
lja velike težave pri praznjenju zabojnikov. V 

poletnih mesecih pa z neposrednim odlaganjem 
bioloških odpadkov bolj onesnažimo zabojnik 
in ustvarimo pogoje za pojav smradu in črvov. 

Dodatno ponujamo tudi koš za ločevanje 
bioloških odpadkov Organko, ki ga imate 
lahko v kuhinji in ga praznite po potrebi. Vsebi
no odložite na kompostni kup ali v zabojnik za 
biološke odpadke. Z dodajanjem naravnega 
posipa (t. i. Biogena), spodbujamo postopek 
fermentacije. Rezultat je osnova za kompost 
prvega razreda.

Biološki odpadki ne sodijo v plastične vrečke

 

KOMUNALA KRANJ d.o.o., UL. MIRKA VADNOVA 1, KRANJ

Čisto je lepo.

Biorazgradljive vrečke lahko kupite 
tudi pri Komunali Kranj. Za paket 25 
vrečk po 7 litrov boste odšteli 2 evra.
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Živahno poletje

Kot veleva dobra tradicija, tudi letos Barba 
Štembergar Zupan in Niko Zupan v Vogljah 
na že 7. mednarodnem simpoziju umetniške 
keramike V-oglje gostita vrhunske mojstre 
keramike. Udeleženci tudi tokrat prihaja-
jo z različnih koncev sveta, med njimi pa so 
Ruthanne Tudball iz Velike Britanije, Peteris 
Martinsons iz Latvije, Ljubica Jocić Knežević 
iz Srbije (vsi trije so člani združenja IAC), Me-
lanie Brown iz Velike Britanije, Jane Jermyn 
z Irskega, Risto Hämäläinen s Finskega ter 
Slovenci Dani Žbontar, Barba Štembergar Zu-
pan in Niko Zupan. Letošnji gostje so likovni 
ustvarjalci Biserka Komac, Lučka Šparovec in 
An Misjak. Letos pozimi je bil simpozij spre-
jet v International Academy of Ceramics s se-
dežem v Ženevi in se s tem tudi pridružil naji-
menitnejšim umetnikom in najpomembnejšim 
institucijam, ki združujejo interese keramikov 
na svetu. 
»Skoraj ni minil teden, da naju ne bi poklical 
kateri od pomembnih keramikov. No, sama 
sva ostala zvesta doslej uveljavljenemu nači-
nu izbora udeležencev simpozija. Ti se lahko 
prijavijo nanj le ob priporočilu drugih uveljav-
ljenih umetnikov. Ob tem se tudi seznanijo 
s pogoji dela in bivanja pri nas,« je povedala 
Štembergar Zupanova in dodala, da vsako leto 
po eno delo odstopijo v izjemno zbirko ume-
tniške keramike, ki nastaja v Muzeju občine 
Šenčur. Gostje so bili na predstavitvenem dne-
vu preteklo nedeljo v muzeju navdušeni nad 
zbirko. »Letos imamo prvič kar tri lončarje, 
ki delajo z lončarskim vretenom, mojstri veli-
ko delajo tudi iz porcelana, kar pomeni, da bo 
jesenska razstava del v muzeju spet drugačna 
kot tiste v preteklih letih.«

Umetniško kritiko na koloniji nastalih del bosta 
podala Monika Gass, direktorica in kustodinja 
muzeja keramike Westewald v Nemčiji, in vod-
ja galerijske dejavnosti Gorenjskega muzeja dr. 
Damir Globočnik. Kot je še povedala Štember-
gar Zupanova, je ponosna, da jim vsa leta ob 
strani stoji Občina Šenčur z županom Mirom 
Kozeljem na čelu, ki tudi letos, kljub recesiji 
ni zmanjševala svojega prispevka pri izvedbi 
simpozija. Umetniki bodo ustvarjali v Vogljah, 
en dan bodo v Volavljah vlivali v bron, organi-

zatorja pa jih bosta popeljala tudi na dva izleta 
po Sloveniji, saj je večina izmed njih prvič pri 
nas. »Že tradicionalno bo ob zaključku Sloven-
ski večer, na katerem bo naš kolega keramik 
Martin Cigler skuhal golaž, sosed z naše ulice 
Brane Galjot bo raztegnil harmoniko, prisluh-
nili pa bomo tudi slovenski pesmi,« je še pove-
dala Barba in povabila vse, ki bi želeli kaj več 
izvedeti o umetniški keramiki, da se oglasijo v 
teh dneh v Vogljah. 

 Igor Kavčič, foto: Mitja Ličar

V Vogljah svet v malem
V Vogljah od 1. do 14. julija poteka že 7. mednarodni simpozij umetniške keramike V-oglje. 

V gosteh vrhunski mojstri keramike.

Medeni festival
Avgusta bo v Šenčurju potekal prvi poletni Medeni festival, ki bo naše kraje obogatil z različnimi 

kulturnimi prireditvami, ki plemenitijo duha in obenem omogočajo druženje. 

K organizaciji tega dogodka so pristopili Kavarna in slaščičarna Me-
deni vrt, Produkcijska skupina Mangart, Klub mladih Šenčur, Kultur-
no umetniško društvo Pod lipo Adergas in Kulturno umetniško druš-
tvo Valentin Kokalj Visoko, ki bodo s svojim prispevkom obogatili 
poletno kulturno dogajanje v naši občini. 
Festival bo na svojem vrtu v Šenčurju gostila Slaščičarna in kavarna 
Medeni vrt, kjer bomo uredili montažni oder in vse potrebno za nemo-
teno spremljanje prireditev.
V desetih dneh, od 10. do 19. avgusta, ponujamo dokaj raznolik pro-
gram, ki bo izpolnil želje in pričakovanja najširšega občinstva. Doga-
janje bo kulturno, saj si ne želimo veselic, ampak zgolj dogodkov, ki 
v prijetnem vzdušju plemenitijo zavest posameznika in ponudijo stik s 
kulturo na neobremenjen način. Za pokušino pa vam ponujamo okvi-
ren program, ki se do začetka festivala lahko še nekoliko spremeni:

petek, 10. 8., ob 21. uri  odprtje festivala s koncertom, 
sobota, 11. 8., ob 21. uri  koncert Klemna Terana,
nedelja, 12. 8., ob 21. uri  filmski večer pod zvezdami 
 (film Sfinga),

ponedeljek, 13. 8., ob 21. uri akustični koncert Gala in Severe Gjurin,
torek, 14. 8., ob 21. uri večer gledališča Adergas,
sreda, 15. 8., od 18. ure  zaključek talent showa,
četrtek, 16. 8., ob 21. uri  večer gledališča Visoko,
petek, 17. 8 , ob 21. uri  koncert skupine Ankaran,
sobota, 18. 8., ob 21. uri  koncert skupine Don Mentony band,
nedelja, 19. 8., ob 21. uri  zaključek festivala s filmskim večerom 
 pod zvezdami (film Gola resnica).

Od petka, 17. avgusta, do ne-
delje, 19. avgusta, bomo v do-
poldanskem času organizirali 
ustvarjalne delavnice za otroke 
od 5. do 10. leta starosti. Njihovi 
izdelki bodo dnevno razstavlje-
ni v lokalu in na prizorišču fe-
stivala.

Aleksander Gašperlin

Udeleženci simpozija V-oglje so bili ob sprejemu navdušeni nad zbirko umetniške keramike v Muzeju Šenčur. 
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Prireditve

Ob prazniku dela smo v sodelovanju z osta-
limi društvi, krajevno skupnostjo in občino 
pripravili tradicionalno kresovanje v špor-
tnem parku Rapa na Visokem, ki je bilo tako 
kot vsako leto do sedaj, izredno dobro obiska-
no. Vsako leto se nam na kresovanju pridruži  
vedno več ljudi, tudi iz drugih občin, tako da 
je naše kresovanje preraslo v veliko prireditev, 
ki se bo v prihodnosti še bogatila. 

V začetku junija smo se z našo predstavo Sobe 
odpravili na gostovanje k našim zamejcem v 
Italijo in sicer smo nastopili na festivalu Gle-
dališče pod zvezdami v Štandrežu pri Gorici. 

Julija nas čaka zasluženi počitek, avgusta pa 
bomo počasi začeli s pripravami na novo se-
zono. Avgusta nas čakata kar dve gostovanji 
z našo gledališko predstavo, med drugim se 
bomo prvič predstavili tudi na poletnem fe-
stivalu »Gledališče na Kontradi« v Kanalu ob 
Soči, ki ga konec avgusta gosti KD Kontrada 
Kanal.

V času poletnih počitnic bomo organizirali 
tradicionalne brezplačne otroške delavnice 
pod naslovom »Poletni živ žav«, ki bodo pote-
kale na vrtu za domom krajanov na Visokem. 
Delavnice bodo od 6. do 10. avgusta, vsak  
dan od 10. do 12. ure. Nekaj mest za udele- 
žence je še prostih, svoje otroke pa lahko  
prijavite še do 15. julija na elektronski naslov 
kud.visoko@gmail.com.

V lanski sezoni smo na naših odrskih de-
skah prvič pripravili gledališki abonma, 
ki je bil po odzivih udeležencev odlično 
sprejet. Glede na pozitivne vtise in željo 
udeležencev, da z gledališkimi abonmaji 
nadaljujemo, vas obveščamo, da trenutno 
že potekajo priprave in zadnji izbori pred-
stav, ki se bodo predstavili na našem odru. S 
prijavami bomo pričeli konec avgusta, cena 
abonmaja za sedem gledaliških predstav, ki 
bodo potekale enkrat na mesec ob sobotah 
od oktobra do aprila, pa ostaja enaka kot v 

pretekli sezoni in sicer 35 evrov. Pozivamo 
vse že obstoječe abonente, ki še niso sto-
rili tega, da s prijavo po elektronski pošti  
kud.visoko@gmail.com obnovijo svoj abon-
ma. Vsi drugi, ki ste ravno tako zaintersira-
ni za gledališki abonma v sezoni 2012/2013, 
pa se ravno tako lahko prijavite po elektron-
ski pošti kud.visoko@gmail.com, kasneje  
pa vas bomo pozvali k vpisu abonmaja in 
plačilu abonmajskih vstopnic.

Otroci so že začeli s poletnimi počitnica-
mi in uživajo v brezskrbnih dnevih, kmalu 
pa se bomo tudi mi odpravili na krajši oddih 
in napolnili baterije za prihajajočo sezono. 
Uživajte v poletju, cvetlicah, dežju, sonč-
nih zahodih, ptičjem petju in morju ter vse 
to vsrkajte vase, da se napolnite z energijo, 
da boste sveži in spočiti z nami vkorakali v 
kulturniško jesen, ki bo še bolj pestra kot 
lanska.

Aleksander Gašperlin

Novim zmagam naproti
V kulturnem društvu Visoko smo proti koncu pomladi zaključevali  

našo kulturniško sezono. 

Stare kmečke igre pr' Bolčarju 
Bilo je lepo nedeljsko popoldne. Na dvorišču 'Pr Bolčarju' v Šenčurju so potekale  

stare kmečke igre, take kot so se jih igrali včasih. 

Organizirala jih je otroška folklorna skupina Vrtavke, ki jo vodi 
Dragica Markun. Kmečko dvorišče sta nam dala na voljo Jana in 
Marko Gliha, ki kmetujeta na tej kmetiji, in nam veliko pomagala. 
Sta namreč starša treh otrok, ki plešejo v skupini Vrtavke. Igrali smo 
se otroci in odrasli, saj smo k sodelovanju povabili več društev. To pa 
zato, ker je leto 2012 evropsko leto aktivnega staranja in medgenera-
cijske solidarnosti. 

Tekmovale so naslednje ekipe: Društvo prijateljev mladine Šenčur; 
Starši otrok, ki plešejo pri Vrtavkah; Avto-moto društvo Šenčur; Špev-
tarji iz Srednje vasi; Društvo upokojencev Šenčur; Starejša folklorna 
skupina Šenčur; Varstveno delovni center Šenčur. Pomerili so se v prav 
zanimivih igrah, kot so: hoja s hoduljami, nošenje krompirja na žlici, 
pobiranje krompirja, dilcanje, polnjenje kanglic za mleko z vodo, škor-
ne metat, koza klanf, zbijanje lonca, špevtanje z starimi krožniki in pre-
stavljanje opeke, na kateri stojimo in jo prestavljamo tako, da pridemo 
do cilja, ne da bi stopili na tla. Vrtavke so predstavile različne rajalne 

igre, ki so se jih včasih igrali: Majka prišla s kolo dvora; Rdeče češnje;  
A je kruh pečen in z igrami ''Mežnarja lovit, Šepasta lisica''. 

Da so igre potekale pravično, je poskrbela tričlanska komisija.  
Starejša folklorna skupina se je predstavila še s spletom ''Po Šenčurju 
gor in dol''. Oblečeni so bili v nove noše in so prav lepo popestrili ku-
liso dogajanja. Tudi ostali tekmovalci so bili oblečeni v stara oblačila, 
da smo se preselili v čas ob koncu 19. stol in začetek 20. stol. Iz tega 
obdobja so prikolesarili zakonca Marinšek in Franci Ajdovec.

Igre je zelo uspešno povezoval ''čarovnik Grega'' in nasmejal staro 
in mlado. Kmetija Gliha nas je pogostila z domačo zaseko in krom-
pirjem v oblicah. Za kruh je poskrbela pekarija Umnik. Starši so na-
pekli sladke dobrote. Nagrade za tekmovalce so prispevali: mesarstvo 
Čadež, sp. Podjed iz Olševka, kmetija Hrvat iz Sr. vasi, DPM Šenčur. 
Jurjevi godci so nas zabavali z ljudsko glasbo, ob kateri smo se zavrteli 
skupaj z gledalci.

Res je bilo luštno in upamo, da bo še kdaj tako. Dragica Markun
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Muzej

Letošnji občinski praznik je popestril za-
nimiv kulturni dogodek v Muzeju občine 
Šenčur. Po petih letih se je tam znova pred-
stavil domačin Franci Erzin, tokrat s foto-
grafijami iz domačega okolja.

 Kot je povedal avtor, je lani in letos posnel 
številne krajevne zanimivosti ter motive iz 
narave, zato je bil izbor 29 del za četrto sa-
mostojno razstavo posebej zahteven. Nje-
gov trud ni bil zaman, saj so si do sredine 
maja ogledali fotografije številni obiskoval-
ci. Ob odprtju razstave mu je šenčurski žu-
pan Miro Kozelj izročil priznanje za lepo 
darilo občanom, s katerim jim je spet od-
kril kaj novega. Čeprav je Franci prepotoval 
Slovenijo po dolgem in počez, ima v svo-
jem bogatem arhivu shranjene tudi lepote 
iz domače občine. Avtor kataloga k razstavi 
Štefan Remic je ocenil, da je v Erzinovem 
raziskovanju kraja nastala kopica fotogra-
fij, ki so intimne narave in imajo umetni-
ško vrednost. V fotografski objektiv je ujel 
oblake v obliki letala ali ptiča, dva hrošča 
je postavil v ljubezenski položaj, drevesno 
rogovilo je spremenil v ženski akt, v zele-
nem gozdu je odkril živobarvno gobo, ali 
pa je posnel kraje v različnih letnih časih. 
Na eni od fotografij se je bohotila osrednja 
ulica Šenčurja v poletnem zelenju obcestnih 
dreves, na drugi je cvetoči krompir na šir-

nem polju napovedal prihod v krompirjevo 
deželo, na tretji je upodobil slovo stare lipe 
v Vogljah. Kot je dejal Remic, je narava po-

nudila Erzinu tisoče obrazov in vsak je dru-
gačen. Vsak opazovalec pa je odkril zase, 
kaj mu najbolj ugaja. Stojan Saje

Fotografije domačega okolja
Franci Erzin je četrto samostojno razstavo fotografij naslovil Šenčurski pejsaži. V muzeju  

je bilo na ogled 29 del z različnimi motivi.

Porcelanaste podobe sv. Jurija
V Muzeju Občine Šenčur je bila junija na ogled 
razstava akademske umetnice Alenke Viceljo z 

naslovom Sveti Jurij.

 Umetnica Alenka Viceljo je bila rojena v Ljubljani leta 1960, kjer 
je končala študij kiparstva na Akademiji za likovno umetnost. Svoja 
dela je predstavila na več kot šestdeset samostojnih in številnih sku-
pinskih razstavah v Sloveniji in tujini. Ustvarja v različnih tehnikah in 

z raznovrstnimi materiali, npr. s porcelanom in keramiko, blizu pa ji je 
tudi grafično oblikovanje. Trenutno prebiva v Portorožu.

V Šenčurju se je predstavila s porcelanastimi podobami krajevnega 
zavetnika svetega Jurija. Upodabljanje motivov s simbolno podstatjo 
je sicer za umetnico značilno, zlasti ko gre za mitološko ali biblično 
ikonografijo. Še posebej veličasten je iz šestnajstih plošč mozaično 
sestavljeni relief podobe sv. Jurija v boju z zmajem. Podoba simbolno 
predstavlja zmago nad zimo in vrnitev pomladi, prebujenje, vstaje-
nje in napredek. Porcelan velja za žlahten material, ki se je v Evro-
pi uveljavil v 18. stoletju, od sodobnega umetnika pa zahteva veliko 
strokovnega znanja ter pretanjeno umetniško veščino. Oboje velja za 
umetnico Alenko Viceljo, ki jo je na odprtju, ki ga je povezovala Sla-
vica Bučan, strokovno predstavil dr. Damir Globočnik. Za glasbeni 
vložek je poskrbel umetnik Nejč Slapar, vse obiskovalce pa je lepo 
pozdravil tudi podžupan Ciril Kozjek. Samo Lesjak

V muzeju poteka razstava mengeških likovnikov
V Muzeju občine Šenčur trenutno razstavlja Likovno društvo Men-

geš, ki je lani praznovalo 15-letnico delovanja. V Šenčurju se prvič 
predstavljajo, razstava pa bo na ogled do 15. julija. Na razstavi je 
predstavljenih 21 del, od tega trije kipi. Dela so zelo raznolika – od 
različnih motivov do različnih stilov in likovne usmeritve. Te segajo 
od realizma, prek impresionizma do abstrakcije. Motivi segajo od 
upodobitev narave, gozdov in polja v različnih letnih časih do upo-
dobitev cvetlic in živali pa arhitekture in žanrskih prizorov. »Čeprav 
gre za druženje in likovno ustvarjanje amaterskih likovnikov, nas ob 
pogledu na zbrana dela navdušuje strast in predanost do izražanja v 
likovni govorici,« je v razstavni list zapisala umetnostna zgodovinar-
ka Tina Pušnik. S. Š.Umetnica Alenka Viceljo ter dr. Damir Globočnik 

Franci Erzin je navdušen nad motivi iz narave, tudi nad živobarvno gobo.
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Na odru

Očarali predvsem z ljudskimi pesmimi
Občina Šenčur in Glasbeno društvo Sveti Mihael Olševek sta v Domu 

krajanov v Šenčurju pripravila tradicionalno, tokrat že šestnajsto ob-
činsko revijo odraslih pevskih zasedb, simbolično imenovano Pod Tri-
glavom. Predstavilo se je sedem pevskih zasedb oziroma zborov, ki so 
navdušili polno dvorano. Sodelovali so Trbojske ljudske pevke z ume-
tniško voditeljico Nevenko Vidmar, Pevsko društvo Zasavski fantje z 
umetniškim vodjem Matevžem Fabijanom, Učiteljski PZ OŠ Šenčur z 
zborovodkinjo Alenko Kern, Mešani PZ Trboje z zborovodjem Franci-
jem Seknetom, Mešani PZ Vse za Jur'ja z zborovodjem Davidom Jago-
dicem, Mešani PZ Šenčurski zvon z zborovodjem Milanom Bajžljem 
ter Mešani PZ Sveti Mihael Olševek z zborovodkinjo Mojco Gabrijel. 
V programu, sestavljenem iz narodnih, ljudskih, pa tudi popularnih pe-
smi, so sodelovali tudi instrumentalisti Nada Naglič, Franci Sekne in 
Mateja Golorej. Ob koncu prireditve, ki jo je povezoval Sašo Gašperlin, 
so se na odru združili člani vseh nastopajočih zborov ter skupaj pod 
vodstvom Mojce Gabrijel zapeli Vilharjevo pesem Po jezeru.

Samo Lesjak

Žvrgolenja otroških zborov

Občina Šenčur je letos že šestnajsto leto gostila otroške in mladinske 
pevske zbore in glasbene skupine, ki prihajajo iz domačega okolja. Le-
tos je bila prireditev, ki jo je organizirala učiteljica OŠ Šenčur Alenka 
Peklenik, simbolično tudi na datum 16. maj. Pod naslovom Žvrgolenja 
je nastopilo devet zborov in dve glasbeni skupini. Zbori prihajajo po 
večini iz Šenčurja, nekaj pa jih je tudi iz okoliških vasi – Voklo, Voglje, 
Trboje in Olševek. Prav poseben dogodek pa je bil na koncu, ko so zbori 
zapeli skupno pesem z ambasadorjem Unicefa in slovensko glasbeno 
legendo Ladom Leskovarjem. Leskovarjeva Pesem o  upanju  je raz-
vnela občinstvo in otrokom so s tem ostali nepozabni spomini, nami-
gnila pa nam je tudi, da v teh časih le ohranimo upanje na bolje. A. P.
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                        + poštnina

11 ,90
EUR

Priložena je tudi zgoščenka z oglašanjem 96 vrst 
ptic.Redna cena knjige je 14,90 EUR. Če knjigo 
kupite ali naročite na Gorenjskem glasu, je cena le

Knjigo lahko kupite ali naročite na  
Gorenjskem glasu,  Bleiweisova cesta 4  
v Kranju, jo naročite po telefonski številki:  
04/201 42 41 ali na: narocnine@g-glas.si.

Novo darilo za nove 
naročnike na časopis  

Prvih 30 novih naročnikov  

poleg brisače prejme še  

celodnevno vstopnico   
za kopanje v Termah Snovik.

Darilo prejmete pri naročilu na 
časopis Gorenjski glas za naj-

manj eno leto (cena izvoda je 
1,50 EUR), izhaja vsak torek 

in petek. Prve tri mesece 
ga boste prejemali brez-

plačno, nato boste deležni od 
10- do 25-odstot nega popusta, enkrat 

na mesec boste lahko brezplačno objavili 
mali oglas in koristili številne ugodnosti.
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Za več informacij se oglasite osebno pri nas na Bleiweisovi cesti 4  
v Kranju, ali nas pokličite na tel. št.: 04/201 42 41 vsak dan  

od 7. do 15. ure, ob sredah do 16. ure.

Prvih 30 novih naročnikov 

poleg brisače
celodnevno vstopnico   

za kopanje v Termah Snovik.

Darilo prejmete pri naročilu na 
časopis Gorenjski glas za naj

manj eno leto (cena izvoda je 

plačno, nato boste deležni od 
10- do 25-odstot

na mesec boste lahko brezplačno objavili 
mali oglas in koristili številne ugodnosti.
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Kakovostna kopalna brisačaKakovostna kopalna brisača

Pridružite se nam, ne bo vam žal!

Mešani pevski zbor Trboje / Foto: Samo Lesjak
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Javni poziv

4208 Šen čur
De lav ska 18

tel.: 251-52-00
pri vat: 250-64-74

An ton Mag dič s.p.

prodaja  odkup  prepis vozil  rent a car

SP AVTO d.o.o., Zg. Bela 76, 4205 Preddvor
info@spavto.si, www.spavto.si

Sebastjan Prestor
gsm: 041 614 466, tel., fax: 059 950 288

    

Gradbenamehanizacija
VilkoKonc,s.p.

Visoko5,4212Visoko
Telefon:(04)253-10-54

GSM:041652-654

Občina Šenčur bo začela s spremembami in dopolnitvami ob-

činskega prostorskega načrta (v nadaljnjem besedilu OPN), zato 

poziva, da zainteresirana javnost kot tudi poslovni subjekti poda-

jo pobude za spremembo OPN. 

Sam postopek priprave in sprejemanja OPN je predpisan z za-

konom. Določene so naloge pripravljavca, izdelovalca ter no-

silcev urejanja prostora. Zainteresirana javnost oziroma občani 

imajo pred pričetkom postopka možnost podati svoje pobude, 

v sam postopek so vključeni pri javnih razgrnitvah in pri javnih 

obravnavah.

Občina bo osnutek pripravila v skladu s 47. členom Zakona o 

prostorskem načrtovanju, ki opredeljuje, da se osnutek OPN 

pripravi na podlagi prikaza stanja prostora, usmeritev iz držav-

nega strateškega prostorskega načrta, usmeritev iz občinske-

ga strateškega prostorskega načrta, razvojnega programa, 

če je bil izdelan za območje, ki ga obravnava prostorski akt, 

lastnih razvojnih potreb in izraženih razvojnih potreb nosilcev 

urejanja prostora ter drugih oseb. Te potrebe morajo biti obra-

zložene in dokumentirane.

Občina ne more zagotoviti, da bodo pobude vključene v OPN, 

lahko pa zagotovi, da bodo vse obravnavane, za kar pa morajo biti 

tudi ustrezno podane. 

Za dajanje pobud je Občina Šenčur pripravila obrazec, ki je ob-

javljen v občinskem glasilu Jurij, na spletni strani Občine Šenčur 

(www.sencur.si), oziroma se ga dobi na sedežu občine Šenčur, 

Kranjska cesta 11, 4208 Šenčur, kjer lahko dobite tudi dodatne 

potrebne informacije ter informacijo, ali je vaš predlog za spre-

membo namenske rabe sploh potreben.

Izpolnjene obrazce ter grafične priloge je potrebno posredovati 

na sedež občine Šenčur do vključno 14. septembra 2012. 

Šenčur, dne 29. 6. 2012

 Župan Občine Šenčur 

 Miro Kozelj l.r.

Občina Šenčur bo v skladu z določili Zakona o prostorskem načrtovanju – ZPNačrt (Uradni list RS, št. 33/07) začela s postop-

kom priprave sprememb in dopolnitev Občinskega prostorskega načrta Občine Šenčur (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 7/2011, 

6/2012). Z navedenim aktom se bodo določila tudi območja stavbnih, kmetijskih, gozdnih in drugih zemljišč. 

OBJAVLJAMO JAVNI POZIV
za posredovanje pobud za spremembe in dopolnitve občinskega  

prostorskega načrta občine Šenčur
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Knjiga

Franšizna skupina

Računovodske in knjigovodske storitve
Poslovno in davčno svetovanje

Mlakarjeva ulica 76, 4208 Šenčur
Tel.: 04/279 10 00, fax: 04/279 10 30, www.sconto.si

● vzdrževanje javne razsvetljave  
● semaforizacija križišč   

●  izdelava svetlobnih prometnih znakov

Milje 44, 4212 Visoko,  
e-pošta: info@vigred-elektro.si

 Konec junija je v Muzeju občine Šenčur potekala predstavitev pe-
sniške zbirke Koraki v vetru avtorja Mira Erzina. Koraki so njegova 
druga knjiga, knjižni prvenec Prah na stopnicah je namreč predstavil 
že decembra lani. Medtem ko mu je prvo pesniško zbirko ilustrirala 
Valentina Remic, poročena v Šenčurju, mu je Korake ilustrirala in 
opremila domačinka Anja Osenar, ki sedaj živi v Kamniku. »Zelo sem 
zadovoljen z njenim delom in zagotovo bova z Anjo še sodelovala,« pri-
pominja Erzin. Spremno besedo k obema zbirkama je napisal Martin 
Kadivec. Pomemben je tudi podatek, da imajo Prah na stopnicah že 
vse slovenske splošne knjižnice, kmalu pa se bo enako zgodilo tudi s 
Koraki v vetru.

Medtem ko v prvi pesniški zbirki prevladuje ljubezenska tematika in 
je napisana v sodobnih verzih na klasični podlagi, se je Erzin v Korakih 
v prvem in drugem zaglavju posvetil družbenim problemom (pri nas in 
po svetu). »V prvem zaglavju gre za gostobesedno besedno igro. Pesmi 
so nekoliko nenavadne, zelo direktne in brez olepševanja, zadenejo v 
bistvo problema. Nenazadnje opisujejo probleme, ki jih sploh ni možno 
spraviti v lepo pesniško obliko,« pravi. V tretjem in četrtem zaglavju se 
je znova dotaknil ljubezenske tematike, v petem pa se je posvetil slo-
venskim posebnostim in zgodovinskim prelomnicam. Koraki so pisani 
v sodobnem verzu, še dodaja. 

»Raje pišem prozo in nikoli nisem mislil, da bom sploh kdaj pisal po-
ezijo. Toda lani poleti, bilo je povsem slučajno, se mi je nekaj utrnilo in 
začele so nastajati pesmi. V štirih mesecih sem jih napisal okoli tristo, 
slaba polovica od njih je sedaj objavljena v dveh zbirkah pesmi,« je ra-
zložil Erzin. In zanimivo, tudi tretja knjiga, ki bo tako kot prvi dve izšla 
pri ljubljanski založbi Akademija Schwentner, bo pesnitev. »Tretja knji-
ga bo pesnitev iz pomembne slovenske zgodovine. Posvečam se obdo-
bju boja proti Turkom in protestantizmu z vidika slovenskega plemstva. 
Mnogi mislijo, da plemstva Slovenci nismo imeli, a se motijo. Spoznali 
bodo, da je bilo zelo močno, res pa je bilo protestantsko,« napoveduje 
svojo tretjo knjigo, ki naj bi predvidoma izšla še letos. 

Kaj pa pripovedna proza, ki je Miru Erzinu precej ljubša od poezi-
je? »Prej ali slej bo izšla tudi kakšna knjiga v prozi – bodisi roman iz 
slovenske zgodovine bodisi pravljice. Imam problem, da sem do svoje 
proze zelo kritičen. Zgodilo se mi je celo, da sem en roman enostavno 
zažgal, ker z njim nisem bil zadovoljen,« odgovori. 

Miro Erzin, diplomirani pravnik, je začel pisati že kot dijak. Kasneje 
je pisal za več medijev. Njegove komentarje mednarodnih dogodkov, 
še zlasti s Poljskega in iz Vzhodne Evrope, je objavljala celo Mladina, 
pisal je tudi za Gorenjski glas. Ob mednarodnem pravu ga najbolj za-
nimajo jeziki, književnost, gledališče, zgodovina in narava. Še posebej 
ga privlačijo slovanski jeziki in slovanska književnost, precej časa je 
posvetil tudi študiju kitajščine. Simon Šubic, foto: Franci Erzin

Prozaist, ki objavlja poezijo
Šenčurjan Miro Erzin je v pol leta izdal že dve pesniški zbirki. Čeprav pravi, da je po srcu prozaist, bo tudi 

tretja njegova knjiga v obliki pesnitve. 

Miro Erzin in Anja Osenar na predstavitvi pesniške zbirke Koraki v vetru 
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Zadnji pohod z Martinom
Člani sekcije za pohodništvo pri Društvu upokojencev Šenčur, ki jo 

je več let vodil Martin Weisseisen, so se junija podali proti Kamniku 
in Stahovici. Od tam so se vzpeli prek sv. Primoža na planino Kisovec 
po lovski poti. Po treh urah hoje so si oddahnili pri domu, ki stoji 1275 
metrov visoko. V dolino so se vračali po poti čez Pasje pečine, kjer 
je lep razgled proti Veliki planini. Tja naj bi jih Martin vodil julija, 
a žal mu je prav na Veliki planini ob koncu junija omagalo srce. Na 
sliki: skupina planincev na Kisovcu (Martin Weisseisen drugi z desne 
spredaj). Stojan Saje

 

Obiskali so bolnišnico Franja

Junijski izlet Društva upokojencev Šenčur je bil namenjen spozna-
vanju zgodovinskih in naravnih znamenitosti. Vodja izletniške sekcije 
Ana Marija Puppis je udeležence popeljala proti Cerknemu, v Škofji 
Loki pa se je skupini pridružil turistični vodnik Venčeslav. Med vo-
žnjo skozi Poljansko dolino in naprej je nizal vrsto zanimivih podat-
kov iz preteklosti in sedanjosti teh krajev. Po odmoru in okrepčilu 
na Logu smo krenili proti naravnemu spomeniku Pasica, kjer stoji 
legendarna partizanska bolnišnica Franja. Kaj se je tam dogajalo med 
drugo svetovno vojno in kako so obnovili stavbe po vodni ujmi leta 
2007, je opisal vodnik iz Mestnega muzeja Idrija. Sledila je še vožnja 
po dolini Soče proti Novi Gorici in v Brda, kjer so domačini ponudili 
izletnikom češnje. S. S.

Upokojenci

Vse več upokojencev se zaveda, da je aktiv-
no življenje nujno za ohranjanje kondicije in 
zdravja. Ena od možnosti za dosego tega cilja 
je kolesarjenje, s katerim se ukvarjajo v šte-
vilnih društvih. Stalnica so postala tudi vsa-
koletna kolesarska srečanja gorenjskih upoko-
jencev. To množično rekreativno prireditev je 
letos organiziralo Društvo upokojencev Šen-
čur, ki je gostilo Gorenjce v začetku junija.

Pred gasilskim domom v Šenčurju se je 
zbralo 77 kolesark in kolesarjev iz desetih go-
renjskih društev. Za nekoliko manjšo udeležbo 
od lani je bila kriva slaba vremenska napoved. 
Vseeno je vožnja po severni progi proti Ho-
temažam in Olševku, ali po južni progi skozi 
Voglje, Trboje, Prebačevo in Voklo, minila 
brez dežja. Manj kot dvajset kilometrov dolgo 
traso je zmogel vsak, dovolj moči pa je ostalo 
tudi za družabne igre. Predstavniki društev so 
tekmovali v polževi vožnji, spretnostni vožnji 
s prenosom kozarca z vodo in vožnji tricikla 
z obratnimi komandami. Medalje za zmago 
so si priborili Stanko Grašič iz Naklega,  
Jože Ramovš iz Škofje Loke in Ciril Avbelj 
iz Šenčurja. Predsednik šenčurske sekcije za 
kolesarjenje Viktor Pravst je nagradil z me-
daljami tudi najstarejša udeleženca; to sta 
bila Jože Kalan iz Kamnika in Julka Smolej 

iz Šenčurja. Vsa društva so prejela priznanja, 
goste pa so nagovorili predsednica DU Šen-
čur Branka Kuhar, predsednik gorenjskih 
upokojencev Janez Sušnik in šenčurski žu-
pan Miro Kozelj. Organizatorji so poskrbeli 

za pogostitev in razvedrilo ob zvokih Jurje-
vih godcev. Tako niso niti prve dežne kaplje 
pokvarile dobre volje in pregnale želje po 
druženju. 

Stojan Saje

Gorenjci kolesarili v Šenčurju
Društvo upokojencev Šenčur je gostilo gorenjsko kolesarsko srečanje. Dež ni pokvaril dobre volje.

Kolesarji so krenili iz Šenčurja na progi proti severu in jugu.
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Dobro je vedeti

Gostišče Bakhus
Marjan Burger, s. p.
Žerjavka 12
4000 Kranj

Tel.: 04/279 99 99
fax: 04/279 99 98
mobitel: 00386 41 628 068
e-pošta:  

info@gostisce-bakhus.si

Sprejmemo skupine  
do 50 oseb, posebna soba 
do 28 oseb za vas in  
vaše poslovne partnerje,  
9 dvoposteljnih sob po 
ugodnih cenah.

V letu 2012 Gostišče Bakhus praznuje  
20. obletnico obratovanja. Zato v tem letu vsem  

skupinam nad 20 oseb ponujamo  
20-odstotni popust na dogovorjen menu.

http://www.gostisce-bakhus.si/
 
Odprto vsak dan od 12.00 ure 

dalje, razen torka.
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Če vas mika v
gore, boste v
obeh knjigah

našli podrobne 
opise poti na

posamezne
vrhove, od lažjih

vzponov do težjih
in večdnevnih.

Jelena Justin  
Pozdravljene gore I

Pozdravljene, gore II

II

Jelena Justin

Zaradi velikega povpraševanja smo ponatisnili uspešnico

Pozdravljene gore 1, ki jo v kompletu s knjigo 

Pozdravljene gore 2 ponujamo po posebej privlačni ceni 

25 EUR + poštnina. Cena ene knjige pa je 15 EUR + poštnina.

Knjigi lahko kupite na Gorenjskem glasu, Bleiweisova cesta 4 

v Kranju, jo naročite po tel. št.: 04/201 42 41 ali na: 

narocnine@g-glas.si.

Stara hišna imena so odraz zgodovine dolo-
čene rodbine, domačije ali kraja. Oblikovala 
so se na osnovi imena, priimka, značilnosti 
prednikov posamezne hiše ali iz značilnosti 
kraja, kjer domačija stoji. Večkrat je zara-
di starosti hišnega imena njegov izvor celo 
neznan. Imena so pomemben del naše žive 
kulturne dediščine. To se odraža v narečni iz-
govorjavi hišnih imen in v njihovi rabi v vsak-
danjih pogovorih med domačini. S hišnimi 
imeni se ohranja tudi ponos in pripadnost lju-
di določenemu kraju. Imena se še uporabljajo 
predvsem na kmetih, medtem ko v naseljih, ki 
izgubljajo kmečki značaj, ta imena zamirajo 

in izginjajo v pozabo. Da bi to preprečili ter 
obudili in ohranili hišna imena, Občina Šen-
čur skupaj s še enajstimi občinami Gorenjske 
sodeluje v projektu, ki je bil v preteklih letih 
že uspešno izveden v nekaj gorenjskih obči-
nah. Projekt vsebuje pregled zapisov hišnih 
imen v zgodovinskih virih in njihov nabor v 
današnji narečni podobi. Pri naboru se bomo 
posvetili le starim hišnim imenom, ki so stara 
vsaj 70 let. V letu 2012 bodo v občini Šenčur 
raziskana naselja Hotemaže, Luže, Milj e, Ol-
ševek, Srednja vas in Visoko. Rezultat projek-
ta bo knjižica s pregledom hišnih imen, lastni-
ki domačij pa bodo, če se bodo s tem strinjali, 

prejeli tudi brezplačne table s hišnimi imeni. 
Domačini iz omenjenih vasi svoje hišno ime 
javijo tudi sami. Če torej pri vas doma ima-
te staro hišno ime, vas pozivamo, da nam ga 
sporočite na Razvojno agencijo Zgornje Go-
renjske, kjer bomo imena zbirali. Pokličete 
nas lahko na 04/581 34 16 ali nam pišete na 
klemen.klinar@ragor.si.

Projekt »Nomen vulgare« poteka v okviru 
Lokalne akcijske skupine Gorenjska košarica 
in je sofinanciran s strani Evropske unije in 
Ministrstva za kmetijstvo in okolje preko pro-
grama Leader. 

Klemen Klinar

Dobrodelna akcija in fotonatečaj
Klub mladih Šenčur letošnje poletje or-

ganizira zanimivi akciji. Prva, poimeno-
vali so jo Pokloni zvezek, je dobrodelne 
narave. V njenem okviru bodo v klubu 
julija in avgusta zbirali zvezke in ostale 
šolske potrebščine, ki jih bodo pokloni-
li Osnovni šoli Šenčur. Več informacij 
na spletni strani www.kms-sencur.net in 
po telefonu 040/256 444. Druga akcija je 
fotonatečaj Šenčur skozi objektiv mladih, 
ki bo potekal od 15. julija do 10. avgusta. 
Pogoji in pravila za sodelovanje so obja-
vljeni na KMŠ-jevi Facebook strani. S. Š.

Zbiranje starih hišnih imen
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Šola, vrtec

Učitelji v teh dneh načrtujemo za prihodnjih 
deset mesecev, saj se bodo učenci vedoželjni 
in spočiti vrnili. Šola je zdaj zelo mirna in pre-
tirano resna, učilnice so opustele in hodniki 
skoraj prazni.

V zbornici in po kabinetih pa je pravi živ 
žav. Vsi hitimo s pregledovanjem in urejanjem 
dokumentacije, vrstijo se sestanki, nekateri so 
že začeli s pospravljanjem. 

Za nami je zelo uspešno šolsko leto. Poslovila 
se je prva generacija devetošolcev, ki so začeli 
s šolanjem v novi devetletki. Kar 28 učencev 
je doseglo in obdržalo izjemen uspeh vsa leta 
šolanja, osem učencev je prejelo na tekmova-
njih zlata priznanja, vseh zlatih priznanj pa je 
kar 18. Bronasta in srebrna so domov odnesli 
tudi številni učenci iz ostalih razredov.

Prav vsi, ki so vložili v svoje delo poleg ta-
lenta še dovolj lastnega truda, so bili z uspe-
hom in ocenami v spričevalu zadovoljni. Z 
njimi seveda tudi njihovi starši. 

Nekaj učencev pa ni verjelo v trdo delo. 
Kljub našemu trudu in prepričevanju so upa-
li, da jim bo lenoba velikodušno omogočila 
napredovanje. A lenoba se ne izplača, njeno 
plačilo je ponavljanje razreda. Peščica učen-
cev ima še možnost, da na popravnih izpi-
tih skoči na zadnji vagon svojega razreda in 
tako ujame stare sošolce. Splača se, občutek 
po dobrem opravljenem delu je sladek, za-
dovoljstvo pa veliko. Učenci to znajo dobro 
premešati z obilico prostega časa, ki ga ponu-
jata počitniška meseca. Začenja se »trinajsta 
šola pod mostom«, obvladati ponujeni čas je 
poseben izziv in mojstrovina, saj na učence 
prežita brezdelje in dolgčas. Rešitev je torej 

v delu oz. zaposlitvi; tako fizični kot umski.  
Marsikaj zanimivega in koristnega je zapisa-
no, zdaj je čas, da se to prebere. Premnoga 
žoga si želi poleteti v gol ali koš, kopalke so 
nesrečne, če so suhe, soba pa lepša, če je ure-
jena; trava naj bo kratka in vrt oplet. Poleg 
računalniške miške se v roke lepo podajo me-
tla, kuhalnica, motika, sesalec, nakupovalna 

torba, nepobran krompir na polju, ročica mlaj-
šega bratca ali sestrice, roka babice, ki živi 
sama.  Nikar ne verjemite vsega na besedo, 
raje preverite v živo. Srečno in veselo do po-
novnega jesenskega srečanja v učilni zidani. 
»Sreča je, da je pred tabo pot, in to, da veš, da 
slast je v tem, da greš.« 

Ravnateljica Majda Vehovec

Tretji september  
se zdi varno daaaaleeeč!

Nihče še ne pomisli, da bo prvi teden v novem šolskem letu precej naporen! Učenci bodo težko sedeli kar  
pet zaporednih dni v klopeh med zvezki in učbeniki, zato jim bo všeč planinski pohod, načrtovan za četrtek, 

6. septembra. Če seveda ne bo takrat jokalo nebo. 

Mini matura v vrtcu
Če dijake na koncu srednje šole čaka matura 

in imajo v osnovni šoli malo maturo, so se v 
vrtcu Šenčur odločili, da za otroke iz najstarej-
ših skupin, ki bodo že septembra sedli v šolske 
klopi, pripravijo – mini maturo. Mi smo junija 
obiskali zaključno prireditev skupine Veli-
kani, v kateri je 23 otrok. Ugotovili smo, da 
mini matura nikakor ni tako stresna kot bosta 
kasnejši dve, nasprotno, bila je prav prijetna. 
Tako kot na pravi maturi so tudi malčki na 
mini maturi pokazali, kaj so se v vrtcu nau-
čili, njihovi starši pa so jih ocenili z glasnim 
aplavzom. Ker so mini maturo uspešno pre-
stali, so na koncu vsi otroci prejeli diplome in 
maturantske kape, zelo pa so se razveselili tudi 
povabila na sladoled. S. Š.

Z letošnje valete
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Šola

Na Fakulteti za elektrotehniko, računalni-
štvo in informatiko v Mariboru je 15. maja po-
tekalo državno tekmovanju robotike za osnov-
nošolce, na katerem sta šenčurski učenki Zala 
Sekne iz Šenčurja in Hana Čadež iz Vogelj 
zmagali v disciplini RoboCup Junior Rescue. 
Državnega tekmovanja sta se udeležila tudi 
Rok Ferlan in Nik Vrtač in dosegla prav tako 
zelo dobro peto mesto. »Vsi štirje so obisko-
vali krožek robotike, za katerega na naši šoli 
vlada precejšnje zanimanje,« je pojasnila men-
torica Špela Jenko. 

Zala in Hana sta svojega robota Frančka, 
kot sta ga ljubkovalno poimenovali po želvi 
Frančku, iz Legomind Storm gradnikov naj-
prej sestavili po načrtu, nato pa sta ga delno 
modificirali. Na tekmovanju v disciplini Ro-
boCup Junior Rescue je namreč moral na po-
sebnem poligonu slediti črni črti, premagati fi-
zične ovire in jih obvoziti. V prostoru je moral 
tudi sam poiskati pločevinko in jo pripeljati v 
določeno cono. Da je zmogel vse te zahtevne 
naloge, sta vanj vgradili dva svetlobna sen-
zorja za črto, en senzor za dotik in poseben 
senzor za oviro. 

»Najtežji del je seveda bil sestaviti program, 
ki je robotu omogočal premagovati vse ovire,« 
sta razložili devetošolki, ki sta tudi sicer zelo 
uspešni učenki, ki bosta jeseni prestopili prag 
kranjske gimnazije, kjer se prav tako name-
ravata vpisati v krožek robotike. Zala se je v 
programiranju prvič preizkusila, medtem ko 
ima Hana s tem že več izkušenj, saj je njen 
oče začetnik robotike v Sloveniji, veliko pa je 
svetoval tudi na Hrvaškem, kjer vlada prava 
robotomanija. Simon Šubic

Z robotom Frančkom do zmage
Devetošolki Zala Sekne iz Šenčurja in Hana Čadež iz Vogelj sta zmagali na državnem  

tekmovanju robotike v Mariboru. 

Župan tokrat prišel 
devetošolcem v goste 

Od šolskih klopi se je letos poslovila prva generacija šenčurskih de-
vetošolcev, ki so osnovno šolo tudi dejansko obiskovali devet let. Med 
njimi je 28 takih, ki so vse razrede izdelali s povprečno oceno 4,5 ali 
več. Ob koncu šolskega leta sta župan in podžupan Občine Šenčur 
Miro Kozelj in Ciril Kozjek zanje že tradicionalno pripravila spre-
jem, le da tokrat ni potekal v občinski sejni sobi, ki so jo tedaj ravno 
pleskali, ampak kar na šoli. Ravnateljica Majda Vehovec je pojasnila, 
da Osnovno šolo Šenčur zapušča ena najuspešnejših in najštevilnejših 
generacij: »Vsa leta so bili izjemno uspešni na vseh področjih. Le-
tos so bili še posebej uspešni, saj ga ni tekmovanja, na katerem ne 
bi prejeli vsaj srebrnega priznanja.« Župan pa je v kratkem nagovoru 
poudaril: »Znanja se ne da ukrasti, lahko pa se ga s pridom izkoristi.« 
Vse je tudi obdaril s knjigo Čudovita obzorja Slovenije. Najuspešnejši 
devetošolci v tokratni generaciji so: Urh Drakslar, Ana Globočnik, 
Eva Knific, Eva Kristanc, Zala Sekne, Tonja Umnik, Jan Verhov-
šek, Gaber Gašperlin, Ajda Krišelj, Nika Stružnik, Hana Čadež, 
Tajda Jerkič, Manca Krivec, Katja Logar, Gal Mubi, Nastja Nah-
tigal, Špela Šter, Rok Ferlan, Domen Gabrijel, Polona Globočnik, 
Tia Knific, Eva Oselj, Anže Sirc, Ajda Smrkolj, Kristian Šenk, 
Anamarija Tomažič in Nik Vrtač. S. Š.

Hana in Zala z zmagovalnim robotkom Frančkom
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Srečanja starejših gasilcev se je udeležilo 
okrog tristo gasilk in gasilcev z vse Gorenjske. 
V okviru srečanja so organizirali tudi tekmo-
vanje v dveh gasilsko-športnih disciplinah – 
vaja s hidrantom in vaja raznoterosti. Nastopilo 
je 32 moških in 8 ženskih ekip. Po tekmovanju 
je sledilo družabno srečanje in podelitev po-
kalov in priznanj najboljšim. Pri veteranih so 
zmagale Mošnje, sledile so ekipe PGD Moj-
strana 1, Žiri in Prebačevo-Hrastje 1. Pri žen-
skah so bile najboljše Mojstrana, Žiri, Bitnje 
1 in Dovje 1. Spomnili so se tudi najstarejših 
praporščakov, ki so prejeli posebna priznanja. 
Medaljo sta prejela tudi najstarejša tekmujoča 
gasilka in gasilec: Helena Dolenc iz Žabnice 
(1934) in Jože Roblek iz Britofa (1928). Drugi 
tekmujoči so prejeli priznanja za udeležbo na 
tekmovanju.

PGD Prebačevo-Hrastje so ustanovili 2. mar-
ca 1952. Gasilski dom so dokončno postavili 
leta 1964, prvo Rosenbauerjevo črpalko so ku-
pili leta 1971, osem let kasneje pa tudi prvo oro-
dno vozilo IMV. Danes imajo v društvu moder-
no, pet let staro orodno vozilo Renault Master, v 
zadnjih letih so temeljito obnovili gasilski dom, 
ki ga nameravajo sedaj še razširiti. »Srečujemo 
se s precejšnjo prostorsko stisko, predvsem v 
orodišču imamo zaradi vse številčnejše opreme 

premalo prostora,« je razložil predsednik PGD 
Prebačevo-Hrastje Tomaž Perdan. 

V PGD Prebačevo-Hrastje imajo skoraj šti-
risto članov, od tega je trideset operativnih 
gasilcev. Imajo devet tekmovalnih ekip vseh 

kategorij, manjka samo ekipa starejših gasilk, 
ki pa je tudi v ustanavljanju, pravijo. Članice B 
so maja prvič nastopile na državnem članskem 
gasilskem tekmovanju v Velenju.

Simon Šubic

Na Prebačevem praznovali jubilej
Prostovoljno gasilsko društvo Prebačevo-Hrastje letos praznuje 60 let ustanovitve, kar so počastili 23. in 24. 

junija. Prvi dan so organizirali srečanje starejših gasilcev, drugi dan pa slavnostno parado,  
podelitev priznanj in veselico. 

Na srečanju starejših gasilcev in gasilk so izvedli tudi tekmovanje, na katerem je sodelovalo štirideset ekip.

Serjani med drugo svetovno vojno in nekaj let po njej niso imeli gasil-
skega društva, le nekaj gasilske opreme je bilo shranjene na Zarnikovi 
kmetiji. Leta 1950 je bila ustanovljena gasilska desetina, ki je bila vklju-
čena v Gasilsko društvo Šenčur. Pozimi leta 1951 so na ustanovnem 

občnem zboru pri Ukanu izvolili odbor, ki je pripravil vse potrebno za 
registracijo novega društva. To se je zgodilo v začetku leta 1952, takrat 
so začeli tudi z izgradnjo gasilskega doma in požarnega bazena. Prvi 
predsednik je bil Janez Jenko. 

V prvem desetletju so kupili motorno črpalko tipa rakovica in nekaj 
opreme ter razvili svoj prapor, 22 gasilcev je opravilo tečaj za izprašane 
gasilce. Zgradili so požarni bazen v zgornjem koncu vasi. V drugem 
desetletju je bila ustanovljena mladinska desetina. Zgradili so še en po-
žarni bazen v spodnjem koncu vasi, obnovili gasilni dom in ga opremili 
s sireno. Kupili so novo motorno brizgalno Rosenbauer, paradne obleke 
in ustanovili 16-članski gasilski pevski zbor, tedaj edini v Sloveniji. V 
domu je zaživela živilska trgovina.

V tretjem desetletju delovanja so kupili rabljen kombi IMV in ga pre-
delali v gasilske namene ter pionirsko motorno brizgalno. Povečali in 
preuredili so gasilski dom. Ob 30-letnici društva so svojemu namenu 
predali nov gasilski avto. V četrtem desetletju je bila zgrajena drvar-
nica, kupljene je bilo nekaj nove opreme in mize. V vojni leta 1991 so 
gasilci dežurali v gasilnem domu in bili v pripravljenosti. Ob 40-le-
tnici je gasilni dom polepšala slika svetega Florjana. Ob 50-letnici je  
društvo dobilo novo vozilo GV-1 Peugeot BOXER in dvotaktno črpalko 
Ziegller. 

Leta 2008 je prišlo do generacijske spremembe v vodstvenih položa-
jih društva. Veliko dela so vložili v prenovo gasilnega doma. Letos so 
organizirali tekmovanje v orientaciji GZ Kokra, septembra pa gostijo 
srečanje članic GZ Kokra. 

Simon Šubic, foto: Gorazd Kavčič
Ob 60-letnici društva so podelili priznanja in pohvale, priznanje je prejel tudi 
častni predsednik društva Franc Kern, nekdanji župan. 

Jubilej serjanskih gasilcev
Prostovoljno gasilsko društvo Srednja vas je prvo julijsko nedeljo slovesno obeležilo 60-letnico delovanja. 
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Fire Combat je zelo zahtevno tekmovanje, ki 
je bilo dolga leta rezervirano samo za poklicne 
gasilce, v zadnjih letih pa se z njim na pobudo 
PGD Britof ukvarjajo tudi prostovoljci, ki že 
tretje leto tekmujejo v državnem prvenstvu. Za 
državno prvenstvo je štelo tudi junijsko tekmo-
vanje v Šenčurju, na katerem je nastopilo štiri-
deset ekip (parov) v različnih kategorijah. 

»Tekmovanje v Fire Combatu smo organizirali 
prvič, in sicer na pobudo naših članov, bratov Luke 
in Mateja Hudobivnik z Luž, ki tudi sodelujeta 
v državnem prvenstvu. S potekom prireditve smo 
lahko zadovoljni, res pa je, da nas moti dež, ki pa 
je že tradicionalen spremljevalec vseh večjih na-
ših prireditev v Šenčurju. Tradiciji se torej nismo 
izneverili niti letos. Naj poudarim, da imamo celo 
mednarodno udeležbo, saj se je na tekmovanje pri-
javila tudi ženska dvojica iz Hrvaške,« je povedal 
poveljnik PGD Šenčur Matej Regina. 

Prav dež in spolzek teren je še dodatno otežil 
že sicer zelo težko fizično preizkušnjo, v kateri 
morata gasilca v polni opremi z dihalnim apa-
ratom in masko na poligonu v paru premagati 
fizične ovire, uporabiti vrvno tehniko, prena-
šati breme, vlačiti cevovod in na koncu vaje še 
gasiti. »V takem dežju sva z bratom prvič tek-
movala. Moram priznati, da je zelo drselo, še 
posebej na lestvi, sicer pa nama je kar šlo,« je po 
uvodnem nastopu na šenčurskem tekmovanju, 
ki je zadoščal za devetnajsto mesto v kategoriji 
do 30 let, dejal Matej Hudobivnik. 

Med nastopajočimi sta bila tudi Janez Zaverl 
in Peter Robida iz PGD Medno, ki sta imela 
precej smole. »Cev se nama je zapletla in še 
spojka nama je zatajila na oviri,« je povedal 
Peter, ki pa kljub vsej smoli ni kazal velikega 
razočaranja. 

V kategoriji moških dvojic do 30 let je zma-
gala ekipa PGD Ig, med moškimi ekipami od 

30 do 40 let sta slavila predstavnika PGD Ježi-
ca, med moškimi ekipami nad 40 let pa PGD 
Moste. Nastopila je tudi po ena mešana ekipa 
(Špela Luzar - PGD Radovljica, Žiga Burgar 
- PGD Preska-Medvode) in ženska ekipa (Ja-
smina Kadija in Ana Marija Baričevič iz DVD 
Sesvetski Kraljevac, Hrvaška). 

Simon Šubic, foto: Tina Dokl

Zahtevna gasilska preizkušnja  
tudi v Šenčurju

V začetku junija je v Šenčurju potekalo zanimivo gasilsko tekmovanje za prostovoljne gasilce Fire combat 
(Gasilska disciplina).

Letošnje tekmovanje v orientacijskem teku za mladino Gasilske zveze 
Kokra je organiziral PGD Srednja vas. Prijavljenih je bilo 50 trojk. V ka-
tegoriji pionirk je zmagala ekipa Preddvora 1, pri pionirjih pa Preddvor 
2. Med mladinkami so bile najboljše Voklanke, pri mladincih so slavili 
Preddvorčani. V kategoriji gasilske pripravnice je sodelovala samo eki-
pa Olševka, v kategoriji gasilskih pripravnikov pa je zmagalo Jezersko. 

»Namen druženja in spoznavanja s kančkom tekmovalnega duha nam 
je lepo uspel, zahvala organizatorju PGD Srednja vas, mentorjem, so-
dnikom in gasilskemu podmladku, ki so pokazali svoje spretnosti in 
znanje,« je na koncu ocenil predsednik mladinske komisije GZ Kokra 
Franc Draksler.  

Simon Šubic

Orientacijski tek v Srednji vasi

Gasilska dvojica v polni opremi mora v Fire Combatu prestati kar nekaj fizično napornih nalog. 
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Gasilci, policija

»Bencinski servis Voklo spada v požarni 
okoliš našega društva, a tam doslej še nikdar 
nismo izvedli nobene vaje, zato smo se odločili, 
da na ta način preizkusimo tamkajšnje hidran-
tno omrežje in možnosti gašenja,« je pojasnil 
predsednik PGD Voklo Bojan Maček. 

Elaborat vaje je pripravil poveljnik vokljan-
skih gasilcev Dušan Vehovec. »Z vajo posre-
dovanja ob požaru na bencinskem servisu Vo-
klo 1 smo preizkusili tudi odzivnost gasilske 
enote Voklo, osrednje enote PGD Šenčur ter 
enote po odločitvi vodje intervencije. Prika-
zala je tudi usposobljenost enot, preprečitev 
širjenja požara na druge objekte v neposredni 
bližini ter reševanje v primeru ponesrečenih 
oziroma ujetih oseb,« je pojasnil Vehovec in v 
nadaljevanju predstavil okvirni scenarij vaje: 
»Pri točenju dizelskega goriva iz avtocisterne 
je iz neznanega razloga prišlo od iztekanja 
goriva. Zaradi sprostitve statične energije je 
prišlo do požara na avtocisterni in na razli-
tem gorivu okoli nje. V času širjenja požara 
po razlitem gorivu je bilo v neposredni bliži-
ni na črpalnem avtomatu parkirano vozilo. V 
vozilu sta bili dve osebi, ki se zaradi požara 
in vročine nista upali izstopiti iz vozila in se 
umakniti na varno. Jugovzhodno sta dva re-
zervoarja z avtoplinom in UNP, na katerih je 
zaradi sevanja toplote obstajala možnost ek-
splozije. Voznik avtocisterne je takoj prene-

hal s prečrpavanjem in skupaj z uslužbencem 
bencinskega servisa poskušal pogasiti požar, 
vendar nista bila uspešna. Uslužbenec je zato 
podal prijavo požara na pristojni Regijski 
center za obveščanje v Kranju. Tam so pre-

ko sistema tihega pozivanja alarmirali enoto 
PGD Voklo in osrednjo enoto PGD Šenčur. 
Nadalje je bila na intervencijo pozvana še 
enota PGD Voglje.« 

Simon Šubic, foto: Otmar Rahne

Na bencinskem servisu gorela cisterna
Prostovoljno gasilsko društvo Voklo je sredi junija na bencinskem servisu Voklo na gorenjski avtocesti 

izpeljalo gasilsko vajo. 

Na vaji je sodelovalo skupaj dvajset gasilcev s štirimi vozili.

Pravi vročinski val ob koncu šolskega leta 
in seveda dolgo načrtovani letni dopusti. Kaj 
si lahko lepšega zamislimo, kot pa lenarjenje 
pod žgočim soncem in pa hladni napitek v 
brezdelju. Seveda moramo imeti sprostitev v 
današnjem stresnem času bolj aktivno, da se 
lahko vrnemo na delo polni delovnega elana. 

Žal v službi, kjer policisti opravljamo ope-
rativno delo, takrat nastopi obdobje z največ 
dela, saj vsi ne nazadnje le ne odrinejo na letni 
oddih. Organizirano je ogromno javnih pri-
reditev, športnih aktivnosti in drugih javno 
družabnih srečanj, kjer policisti opravljamo 
nadzore. Glede na poučenost posameznih 
organizatorjev lahko zatrdim, da v občini 
Šenčur v zadnjem obdobju poteka tako, kot je 
načrtovano. 

Ker ob začetku poletne sezone ne želim 
prikazovati statističnih podatkov in s tem 
opredeljevati našega dela, bi vas opozoril 
zgolj na posamezne varnostne vidike, ki se 
tičejo nas vseh. Kljub temu da so počitnice, 
apeliram na vse voznike motornih vozil, da so 
maksimalno pozorni na druge udeležence v 

cestnem prometu. Prisotnih je namreč vedno 
več motoristov, kolesarjev, pešcev ter drugih 
uporabnikov enoslednih vozil. Bodite med vo-

žnjo strpni in pozorni na dogajanja okoli sebe, 
saj boste le tako preprečili morebitne prome-
tne nesreče. 

Kljub dopustom pa vlomilci ne počivajo. 
Obratno. Sami izkoristijo odsotnost stanoval-
cev, ogledujejo si objekte, preverjajo prisotnost 
ljudi, nekateri pa so celo tako vsiljivi, da se iz-
dajajo za akviziterje. Vse to je krinka za ogled 
potencialnega vloma v hišo. Ob daljši odsotno-
sti nikar ne puščajte rolet spuščenih do konca, 
ker je to očiten znak za vašo odsotnost. Dogo-
vorite se s sorodniki, s sosedi, da vam pobirajo 
pošto, mogoče za kratek čas zvečer prižgejo 
luč, naj vam nekdo odpelje posode za smeti. 

Skratka, dajte vlomilcem občutek, da hiša 
ni prazna ob vaši odsotnosti. Seveda pa pri-
poročam tudi, da poučite svoje najmlajše ali 
malo manj mlajše, da na socialnih omrežjih 
(Facebook itd.) ne razkrivajo vašega odhoda 
na morje, saj imajo računalnike tudi nepridi-
pravi.

Naj bodo vaši poletni dnevi sproščujoči, da si 
boste lahko nabrali kar največ energije za nove 
delovne uspehe.

Modri kotiček
Kljub dopustom vlomilci ne počivajo. Obratno. Ogledujejo si objekte, preverjajo prisotnost ljudi,  

nekateri pa so celo tako vsiljivi, da se izdajajo za akviziterje. 

Robert Šebenik, vodja policijskega okoliša
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V Trboje, Dragočajno, na Zbilje, v Podrečo, 
Kranj, Hrastje in na Prebačevo je zavil pravi 
športni duh. Na 21-kilometrsko progo se je poda-
lo 58 tekačev in tekačic vseh starosti, ki so nav-
dušili z energijo, dobro voljo in odlično tekaško 
pripravljenostjo. Šum reke Save jih je spodbudil, 
da so iz sebe v najtežjih trenutkih iztisnili še 
zad nje moči, pomagali pa so jim tudi navijači ob 
progi. In ti so že po dobri uri v cilju pozdravili pr-
vega tekmovalca, Mirka Janjatoviča (1.16.58), 
sicer odličnega gorskega tekača. »Lahko bi tekel 
še tri minute hitreje, če bi imel nekoga, ki bi me 
malce povlekel naprej. A nisem šel prek svojih 
meja, saj sem ta tek vzel kot trening za »Tek štirih 
občin«. Proga mi je všeč, organizatorji so se zelo 
potrudili, morda pa bi prihodnje leto prireditev 
lahko izpeljali oktobra, ker manjka preizkušenj 
tik pred Ljubljanskim maratonom,« je po tekmi 
povedal 40-letni Radovljičan. 

V ženski konkurenci je rekord proge popravi-
la Neža Mravlje (1.19.30), ki tako dobrega časa 
ni pričakovala: »Pogoji so bili odlični in res 
sem se dobro počutila. Proga ni najlažja, je pa 
skoraj moj domači teren, zato sem res uživala.« 
Neža Mravlje je prek dveh savskih mostov tekla 
že leta 2010, ko so organizatorji prvič obudili 
spomine na nekoč zelo cenjeno prireditev. Ta 
je bila namreč na sporedu že v letih 1984, 1985 
in 1986 in po dolgih 28 letih se je je z veseljem 
spet udeležil tudi Dušan Hribernik. »Moj cilj 
je bil, da pridem živ skozi cilj. Moja forma ni 

več takšna, kot je bila včasih. Spominjam se, 
da okrepčevalnic ob progi ni bilo, danes pa brez 
vode ne bi šlo več,« je v smehu pripovedoval 
57-letni Hribernik, ki se je nekoč za lovoriko 
»kaveljc korenina« meril z znamenitimi tekači, 
kot so bili Končina, Dovjak, Umek, Vujasin in 
ostali. »Želeli smo izpeljati polmaraton, ki bo 
prijazen tekačem. Takšnih preizkušenj namreč 

manjka, saj so v zadnjem času vse prireditve 
megalomanske in skomercializirane. Mi vse 
tekmovalce obravnavamo enako in tako bo 
tudi v bodoče,« sta povedala Klemen Boštar 
in Janez Ferlic, glavna krivca tudi za prijetno 
popoldansko druženje, ko so se nekateri najbolj 
pogumni osvežili tudi s skokom v Trbojsko je-
zero. Sara Oblak, foto: Gašper Medved

Tek dveh mostov
Športno društvo Trboje je 10. junija obudilo spomine na preteklost in organiziralo »Tek dveh mostov«. 

Zmagovalna tria na drugem Teku dveh mostov

Devetnajstletni Trbojec Luka Kalan, v zadnji 
sezoni hokejist ekipe Salzburga do dvajset 
let, sicer pa center slovenske reprezentance 
do dvajset let, bo prihodnjo sezono svoje ho-
kejsko znanje preizkusil v klubu Mora IK na 
Švedskem. Tja odhaja na priporočilo general-
nega menedžerja ekipe Mora IK Patrica We-
nerja, ki je bil njegov trener v Salzburgu. 
»Igral bom v elitni švedski ligi do dvajset let, 
priložnost pa bom morda dobil tudi v ligi All-
svenskan, kjer bo za člansko ekipo More zai-
gral tudi Gašper Kopitar, brat Anžeta Kopitar-
ja,« je pojasnil nadarjeni hokejist, ki je vesel, 
da je ob vseh hokejskih redno opravljal tudi 
maturitetne obveznosti na kranjski ekonomski 
gimnaziji. Drsati je začel pri petih letih, ob 
prehodu v osnovno šolo začel trenirati hokej 
v Triglavu Kranju. Ko so se kranjski hokejisti 
priključili avstrijski super junior ligi (do dvaj-
set let), so ga opazili v Salzburgu. Po tehtnem 
premisleku se je odločil pred dvema letoma 
priključiti se avstrijski ekipi, kjer je najprej 
igral v ekipi do 18 let, v zadnji sezoni pa do 
20 let. Sedaj odhaja na Švedsko: »Odločitev 
za Švedsko je bila še težja kot za Salzburg, saj 

je precej oddaljena in bom odsoten od avgu-
sta do aprila. Ker imam še veljavno pogodbo s 
Salzburgom, grem tja na posodo. Pričakujem 

napredek v igri, želim tudi dokazati, da lahko 
igram v eni najboljših mladinskih lig na svetu. 
Tihi cilj pa je seveda stopiti po poti Anžeta 
Kopitarja, ki se je tudi kalil na Švedskem.« 
Tudi sicer si Luka želi uspešno naslednjo 
sezono, v kateri bo kot član državne repre-
zentance do dvajset let decembra nastopil na 
svetovnem mladinskem prvenstvu 1A divizije 
v Franciji. Doslej je dvakrat zaigral tudi že za 
slovensko člansko reprezentanco. »Šlo je za 
prijateljski tekmi na Poljskem. Občutki so bili 
fenomenalni, saj so odnosi med reprezentanti 
odlični. Igrati je bilo težko, saj so člani fizič-
no še precej močnejši od mene,« se spominja.
Iz občine Šenčur sicer prihaja še en obetaven 
hokejist: sedemnajstletni Miha Logar iz Ho-
temaž, ki prav tako igra v Salzburgu. 

Simon Šubic, foto: arhiv Luke Kalana

Vabljeni v  
košarkarsko šolo

Košarkarski klub Šenčur tudi v sezoni 
2012/2013 vabi otroke vseh starosti, da se pri-
družijo košarkarski šoli. Treningi potekajo od 
ponedeljka do petka, v popoldanskem času, v 
telovadnici OŠ Šenčur. Otroci bodo razpore-
jeni v primerne starostne skupine. Dodatne 
informacije: Marko Roner (040/718 349).

Na Švedsko po nove priložnosti
Devetnajstletni hokejist Luka Kalan iz Trboj je pred kratkim podpisal 

enoletno pogodbo s švedskim klubom Mora IK J20. 

Luka Kalan je zadnji dve sezoni igral v dresu 
Salzburga. 



KMETIJSKA ZADRUGA CERKLJE, Z.O.O. 
Slovenska cesta 2,
4207 Cerklje na Gorenjskem
Tel.: 04/252 90 10
info@kzcerklje.si 

CERKLJE, Slovenska cesta 2, tel.: 04/252 90 20
ŠENČUR, Kranjska cesta 2, tel.: 04/251 91 40
VOKLO, Voklo 98, tel.: 04/251 91 41
KOMENDA, Zadružna cesta 2, tel.: 01/834 56 80
MORAVČE, Vegova ulica 7, tel.: 01/834 56 84

od 1.7.2012 do 31.7.2012 oz. do razprodaje zalog.                            

Slike so simbolične. Za morebitne napake v tisku se vam opravičujemo.

VRTNARČEK GNOJILO – 
ASPIRIN ZA VRT

FUNGICID ORTIVA 1/1 L HERBICID REGLONE 200 SL 1/1 LTIVD ORTICC DDC DGGICID OORTTIVV E 20NNLOREGR NG OE LOGG NG NEGEGLOLON 2E 20

CEMENT ANHOVO 
25/1 KG

AKCIJSKA CENA 2,66 EUR

MINERALNO VITAMINSKI 
DODATEK ZA KRAVE 

MOLZNICE RUMISAL 4

5% 
POPUST JE ŽE VKLJUČEN V CENO

FUNGICID RIDOMIL GOLD 
MZ PEPITE: 

pakiranje 5 kg, 1 kg, 250 g                                                                                                                           

METLA SIRKOVA

3,30 €
2,97 €

UNIČEVALEC MRČESA 
2X15W(150M2)

UNIČEVALEC MRČESA 
2X20W(200M2) 

130 €
99 €

3,30 €
2,97 €

KOMPLET SESNIH GUM MILK-RITE
VSEBUJE KOMPLET 4 GUM

25,28 €
22,75 €

105 €
80 €

5% 
POPUST JE ŽE VKLJUČEN V CENO

NOVO 

5% 
POPUST JE ŽE VKLJUČEN V CENO

5% 
POPUST JE ŽE VKLJUČEN V CENO

KOMERCIALA ODKUP, tel.: 04/252 90 14, 04/252 90 13
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UGODNI  NAKUPI  V  JULIJU




